
Referat af Turneringsudvalgsmøde møde i DKeF, 
Den 16.01.2023 kl. 18:30  

 

 

Deltagere: Allan M, Michael, Martin, Allan P og Ena 

 

Afbud: Jesper 

 

Deltog ikke: Gerhard 

 

 

Dagsordenspunkt Referat Opfølgning 

Hvem –  

Hvornår 

Pkt. 1. Gennemgang af bohle 

spilleregler, på baggrund af 

LOA og bestyrelsens input 

Spilleregler blev gennemgået og lavet en-

kelte ændringer. 

Allan M sen-

der spillereg-

ler til godken-

delse hos be-

styrelse. 

 

Pkt. 2. Gennemgang af classic 

spilleregler, på baggrund af 

LOA's input 

 

Spilleregler blev gennemgået og lavet en-

kelte ændringer. 

Ena tager op i 

underudvalget 

hvad der skal 

ske med op 

og nedrykning 

i classic og 

vender til-

bage. 

Allan M sen-

der spillereg-

ler til godken-

delse hos be-

styrelse. 

Pkt. 3. Gennemgang af spille-

regler for ungdom, på bag-

grund af LOA's input 

 

Spilleregler blev gennemgået. 

Jesper havde på forhånd meddelt at han 

ikke havde nogle rettelser. 

Allan M sen-

der spillereg-

ler til godken-

delse hos be-

styrelse. 

Pkt. 4. Proportioner for pokal-

turneringen. 

 

Der er lavet enkelte ændringer. Turneringsud-

valget kigger 

på om pokal 

turneringen 

skal laves om 

til landsdæk-

kende fra 

start. 

Pkt. 5. Hedder det seniorer 

kegler, ældre kegler, pensio-

nistkegler, eller noget helt 

fjerde? 

 Det bliver ta-

get op på næ-

ste møde. 

 

Pkt. 6. Hvem flytter og indbe-

retter resultater eller aflysnin-

ger 

 

Det er Martin der flytter kampe. Hvis der i 

enkelte tilfælde er andre der rykker 

kampe skal Martin havde en mail fra den i 

tuneringsudvalget der har flyttet kampen. 

 



Pkt. 7. Landspokal semifinaler 

- Er der styr på baner og mad 

 

Ok Allan og Allan 

hører klub-

berne om alle 

spiser med og 

bestiller mad. 

Pkt. 8. Lokale mesterskaber - 

Indbydelser og præmier 

 

Der skal tydeligt stå på indbydelserne at 

der skal betales klubvis, betaling skal ske 

på mobilepay til D.Ke.F.’s kasserer.  

Martin kon-

takter besty-

relsen med af-

klaring af 

præmier. 

 

Pkt. 9. DM - Er der styr på be-

stilling af baner, banket mm. 

 

DM damer og herre. 

Baner er booket, og der er bestil overnat-

ning og mad på hotel Medio. 

 

DM Oldgirls/boys. 

Fku står for bestilling af hotel og mad DM 

Oldgils/Boys 

 

 

 

 

Martin følger 

op på priser 

via Svend 

Pkt. 10. Hvad gør vi fremover 

med DM damer/herrer hvis be-

dedag bliver sløjfet som hellig-

dag. 

 

Der er umiddelbart 3 muligheder 

 

1. Vi afviklet det på samme spillemåde 

som vi plejer. Men i en anden weekend i 

forbindelse med en helligdag, så der kan 

være fest efter mesterskabet. Mest op-

lagte valg er pinsen hvor folk har fri 2. 

pinsedag om mandagen. 

Største udfordring med denne løsning er 

at pinsen falder ca. 3 uger senere end 

store bededag, hvilket de fleste år vil for-

længe vores sæson ind i juli måned. 

 

2. Vi afvikler det på samme spillemåde 

som vi plejer, en normal weekend. Men 

undlader at holde fest efter mesterska-

bet. 

Det vil sikkert gøre kasseren glad, men vi 

frygter at flere spillere vil vælge at stille 

op som oldgirls/boys hvis de fortsat har 

en fest efter deres mesterskab. 

 

3 Vi reduceret antal deltagere og slag så 

det kan afvikles på en dag.  Det totale 

antal damerne behøver ikke at blive re-

duceret, men hvis vi reducerer herrerne 

til 24 så vil det kunne lade sig gøre. 8 fra 

hver af de 3 regioner Jylland, Fyn og 

Sjælland. Der afvikles en indledende 

runde, hvorefter de 4 bedste går i fina-

len. Så kan mesterskabet afvikles fra 11 

til ca 17-30, og så vil der fortsat være 

mulighed for fest bagefter. Reduceringen 

af deltagere bør ikke gøre den store for-

skel, da der ved de seneste 3 mesterska-

ber har været henholdsvis 23, 26 og 23 

herrer med. 

Turneringsud-

valget overve-

jer om der er 

andre mulig-

heder. (hvis 

Store bededag 

bliver afskaf-

fet), Allan M 

snakker med 

Katja, for at 

høre om der 

kan laves et 

spørgeskema 

til klubberne, 

eller om det 

skal debatte-

res på årsmø-

det. 



 

 

Pkt. 11. Eventuelt. Der blev 

spurgt ind til hvorfor der var 

udsendt indbydelser til Classic 

mesterskab på Fyn.  

 

På mødet d. 24/9 besluttede vi at de 

skulle udtages på snit. 

Proportioner, handlingsplaner, budget og 

aktivitetskalender er opdateret i henhold 

til den beslutning. 

Ena oplyste at hun aflyser FM Classic. 

 

 

 

 


